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Abstract (en)
[origin: WO8801657A1] In the installation described, the strip (1) passes longitudinally through a tank closed with a cover (3), said tank being
arranged horizontally and filled with processing liquid. In order to optimize this type of installation, and in particular improve the processing quality
and minimize the processing time, the tank (2) contains a separate processing duct (4) closed off by an intermediate cover (6) and to which the
processing medium is fed through banks of nozzles (9, 10).

Abstract (fr)
Dans l'installation décrite, le feuillard (1) passe longitudinalement dans une cuve fermée par un couvercle (3), disposée horizontalement et remplie
du liquide de traitement. En vue d'optimiser des installations de ce type et en particuler d'améliorer la qualité du traitement et d'en réduire au
minimum la durée, on ménage a l'intérieur de la cuve (2) un canal séparé (4) de traitement, qui est fermé par un couvercle intermédiaire (6) et
auquel le milieu de traitement est acheminé par l'intermédiaire de rampes d'ajutages (9, 10).
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